
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 30. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 326
Mener ministeren, at det kan være rigtigt, at et kommunalt og statsligt ejet sel-
skab bruger 8,5 millioner til advokatbistand, svarende til en fjerdedel af den
totale erstatningssum til borgere, der er berørt af de 21 byggepladser, som Ci-
tyring-byggeriet består af, når pengene i stedet kunne gå til at kompensere for
forretningsdrivendes dokumenterede tab? (jf. artiklen ”Metro-advokater tjener
kassen – ramte naboer får en lang næse” i Politiken den 28. august 2012.)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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